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Zápisnica č. 2/2024  zo  zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva obce Chmeľnica, 

konaného dňa 22.04.2024 

 

 

Prítomní:  Pavel Toček, starosta obce 

 

  Poslanci:  

Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová, Marek Lipták, 

JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská, Mgr. Anna Tvrdá 

    

Ďalší prítomní:   Mgr. Romana Macková, hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Monika Jeleňová, zamestnankyňa obce 

   Mária Trembáčová, zamestnankyňa obce 

 

K bodu 1.  Otvorenie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej  

komisie, schválenie programu rokovania  

Rokovanie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril Pavel Toček, starosta obce. 

Privítal všetkých prítomných skonštatovaním, že počet prítomných poslancov je 7, čo je100 %  

účasť a zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

Starosta obce určil za zapisovateľku:   Mgr. Moniku Jeleňovú 

 

Do návrhovej komisie navrhol poslancov:  Mária Bolešová, Rudolf Haničák 

a určil za overovateľov zápisnice poslancov:  Marek Lipták, Mgr. Anna Tvrdá 

 

Všetci poslanci súhlasili s určením zapisovateľky, návrhovej komisie a overovateľmi zápisnice. 

 

Zároveň prečítal návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie, 

schválenie programu rokovania 

2. Kontrola prijatých uznesení 

3. Vystúpenie občanov 

4. Návrh schválenia projektu Škôlka  

5. Začatie prác na územnom pláne 

5.1.Návrh uznesenia pre začatie obstarávania územnoplánovacej dokumentácie obce 

Chmeľnica 

5.2.Návrh uznesenia v zmysle § 4 ods.2 zákona č. 226/2011 Z.z. o poskytovaní dotácie na 

spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obce Chmeľnica 

6. Žiadosti 
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6.1. Žiadosť o poskytnutie dotácie – žiadateľ Gréckokatolícka charita Prešov, Hlavná 2, 080 

01  Prešov 

7. Schválenie PHSR  

8. Správa hlavnej kontrolórky obce Chmeľnica k zámeru obce prijať návratné zdroje 

financovania 

9. Prijatie investičného úveru vo výške 100.000,00 EUR 

10. Rôzne 

11. Interpelácie poslancov OZ 

12. Záver 

 

Starosta navrhol do programu doplniť bod Návrh rozpočtového opatrenia za bod 9.  Poslanci 

so zmenou programu súhlasili a pristúpili k hlasovaniu. 
 

 

Uznesenie č. 1/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

a) berie na vedomie 

-  určenie zapisovateľky: Mgr. Moniky Jeleňovej  

-  určenie overovateľov zápisnice: Marek Lipták, Mgr. Anna Tvrdá 

 

b) schvaľuje 

-  program zasadnutia OZ   

-  návrhovú komisiu v zložení: Mária Bolešová, Rudolf Haničák 

 

Hlasovanie: Za: 7   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,    

   Marek Lipták, JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská,                 

   Mgr. Anna Tvrdá 

   

Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

Schválený program OZ: 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie, 

schválenie programu rokovania 

2. Kontrola prijatých uznesení 

3. Vystúpenie občanov 

4. Návrh schválenia projektu Škôlka  

5. Začatie prác na územnom pláne 

5.1.  Návrh uznesenia pre začatie obstarávania územnoplánovacej dokumentácie obce 

Chmeľnica 

5.2. Návrh uznesenia v zmysle § 4 ods. 2 zákona č. 226/2011 Z.z. o poskytovaní 

dotácie na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obce Chmeľnica  

6. Žiadosti 

6.1. Žiadosť o poskytnutie dotácie – žiadateľ Gréckokatolícka charita Prešov,  

Hlavná 2, 080 01  Prešov 

7. Schválenie PHSR  
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8. Správa hlavnej kontrolórky obce Chmeľnica k zámeru obce prijať návratné zdroje 

financovania 

9. Prijatie investičného úveru vo výške 100.000,00 EUR 

10. Návrh rozpočtového opatrenia 

11. Rôzne 

12. Interpelácie poslancov OZ 

13. Záver 

 

K bodu 2.Kontrola plnenia prijatých uznesení 

 

Uznesenie č. 3/4/2017: 

- odpredaj vodovodu v obci a vodojemu PVS, a. s.  za sumu dohodou - ostáva v plnení 

 

Uznesenie č. 9/2/2018: 

- majetko - právne  vysporiadanie vlastníckeho práva k miestnej komunikácii pred RD č. 301, 

302, 303 v zmysle priloženého geometrického plánu (GP), a teda výkup predmetných 

nehnuteľností od vlastníkov: Peter Faltičko, rod. Faltičko, Jozef Polanský, rod. Polanský a Jozef  

Ribovič, rod. Ribovič a manželka Edita Ribovičová, rod. Barnová - ostáva v plnení 

 

 

Uznesenie č. 7/1/2023 

- výdavky bezbariérový vstup - ostáva v plnení 

____________________________________________________________________________    

 

Uznesenie č. 13/1/2023 

- čerpanie úveru vo výške 100.000,00 EUR - ostáva v plnení 

 

Uznesenie č. 10/2/2023 

- začatie prípravy územného plánu obce Chmeľnica - ostáva v plnení 

____________________________________________________________________________    

 

Uznesenie č. 4/4/2023 

- zapojenie obce do výzvy na výstavbu školy, škôlky a telocvične s využitím nenávratného 

finančného príspevku od Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

Slovenskej republiky - ostáva v plnení 

____________________________________________________________________________ 

 

Uznesenie č. 20/4/2023 

- výdavky na poradenskú činnosť v súvislosti s realizáciou Cyklotrasy Eurovelo 11 

a sprístupnením skalnej ihly Čertova skala v sume 3000,00 EUR - ostáva v plnení 

____________________________________________________________________________ 
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Uznesenie č. 12/1/2024 

a) zámer prevodu nehnuteľného majetku obce Chmeľnica z dôvodu prebytočnosti v zmysle 

čl. 2 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Chmeľnica, a to pozemku – 

parcelné číslo 1822, trvalý trávny porast, k. ú. Chmeľnica, o výmere 415 m2, podiel 

vlastníka evidovaného na LV č. 2329, pre k. ú. Chmeľnica,  

b) spôsob prevodu nehnuteľného majetku v zmysle §9 ods. 2 písm. a/ zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktorý sa uskutoční odpredajom v 

zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a podľa čl. 11 bod 2 písm. i. Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce 

Chmeľnica ako prípad hodný osobitného zreteľa do výlučného vlastníctva žiadateľa – 

uviesť Ján Lang, rodený Lang, dátum narodenia 05.09.1976, adresa trvalého pobytu 

Chmeľnica 300, 064 01  Stará Ľubovňa, občan SR - na účely majetkovoprávneho 

vyrovnania za cenu 2,00 Eur/m2. 

Odôvodnenie osobitného zreteľa: Pozemok je pre obec nevyužiteľný a nie je k nemu 

žiadny prístup. 

 

 

 

Uznesenie č. 13/1/2024 

- žiadosť o odkúpenie pozemku Ondreja Kormanského, Chmeľnica 281, 064 01  Stará Ľubovňa, 

a to  o odkúpenie časti obecného pozemku parcelné číslo 520/2 pre k. ú. Chmeľnica 

 

 

Uznesenie č. 14/1/2024 

- žiadosť o odkúpenie pozemku Mgr. Pavla Pekyho, Chmeľnica 319, 064 01  Stará Ľubovňa, a to 

o odkúpenie časti obecného pozemku parcelné číslo 520/2 pre k. ú. Chmeľnica 

 

 

 

Uznesenie č. 2/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

berie na vedomie 

- kontrolu plnenia prijatých uznesení 

 

Hlasovanie: Za: 7   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,    

   Marek Lipták, JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská,                 

   Mgr. Anna Tvrdá 

   

Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
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K bodu 3.  Vystúpenie občanov 

 
 

Na OZ vystúpili títo občania s týmito podnetmi:  

Ing. arch. Zita Pleštinská:  

- opýtala sa prítomných poslancov a starostu, či môže so svojimi pripomienkami 

a podnetmi vystúpiť v rámci tohto bodu alebo v rámci diskusie o jednotlivých bodoch 

programu OZ; starosta nesúhlasil s tým, aby svoje pripomienky a podnety predniesla 

priebežne v rámci diskusie rokovania OZ, 

- vystúpila ohľadom výstavby novej škôlky, pričom požiadala prítomnú riaditeľku ZŠ 

s MŠ Mgr. Ľudmilu Klimkovú o vysvetlenie, prečo obec musí investovať do novej 

škôlky, nakoľko v pláne  Hospodárskeho rozvoja obce nenašla dôvod, prečo obec musí 

investovať 2 950 000,00 EUR do novej škôlky. Upozornila, že samostatná škôlka a škola 

sa ekonomicky neudrží, pričom podľa programu hospodárskeho rozvoja obce je v škole 

28 detí v škole a 21 detí v škôlke. Ak sa obec napriek tomu rozhodne stavať novú škôlku, 

navrhuje, aby sa stavala na inom mieste ako na ihrisku, ktoré sa s ťažkosťami v minulosti 

majetko-právne vysporiadalo. K takejto investícii by sa mali vyjadriť aj obyvatelia obce. 

Tiež upozornila na snahy štátu o integráciu obyvateľov - detí z Podsadku. Demografia 

nenapovedá, že sa bude v Chmeľnici rodiť viac detí, pričom sa starostu opýtala, či je 

rentabilné stavať škôlku pre 21 detí. Financie, ktoré obec investuje do projektovej 

dokumentácie,  navrhuje investovať do rekonštrukcie súčasnej škôlky, ak sa postaví nová 

škôlka, základná škola zanikne, pretože obec ju nebude môcť financovať,  

Mgr. Monika Podhorská:  

- obec nebude výstavba škôlky nič stáť, finančné prostriedky budú z fondu obnovy,  

Mgr. Ľudmila Klimková: budova školy je v katastrofálnom stave, po piatich rokoch sa 

môže škola prisťahovať ku škôlke,   

Mgr. Anna Tvrdá:  

- problémom je budova ako taká, v škole je pleseň, rodičia sú nespokojní, časť ihriska, kde 

chcú postaviť školu, je pre obec nevyužiteľná na iné veci, 

Ing. arch. Pleštinská:  

- oponovala, že v tejto časti ihriska by sa mohlo vybudovať workoutové ihrisko pre mládež. 

Tiež podotkla, že vzniklo nové Ministerstvo cestovného ruchu a športu a budú vyhlásené 

nové zaujímavé výzvy; opätovne prítomných upozorňuje, že samostatná prevádzka 

škôlky a školy bude stáť obec veľké finančné prostriedky, 

JUDr. Peter Lompart: 

- v súvislosti s plánovanou výstavbou škôlky požiadal starostu obce o zvolanie verejného 

zhromaždenia obyvateľov obce,  

Starosta obce:  

- vysvetlil, že je možné čerpať 100 % financie na vybudovanie škôlky, nikto nikdy 

nepozeral, prečo tie rodiny tu majú dôvod prísť, netreba čakať, že rodičia pozbierajú 

posledné deti zo školy a odvezú do mesta, bolo potrebné investovať do školy v minulosti. 

Informoval, že táto výzva je výborne nastavená a spĺňame všetky kritériá,  vysvetlil, že 
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obec nebude investovať 2 950 000, to bola výzva pre výstavbu školy a škôlky, podáme 

žiadosť na projekt na výstavbu škôlky v sume cca ½ z pôvodnej sumy, 

Ing. arch. Pleštinská:  

- obec bude financovať: projektovú dokumentáciu, čo zvykne byť 10 % z hodnoty, 

províziu firme, ktorá bude vybavovať projekt, čo je spolu približne suma 20 000,00 EUR. 

Navrhuje tieto finančné prostriedky investovať radšej do rekonštrukcie pôvodnej školy 

a škôlky, ak ostane škola v samostatnej budove, nebude schopná ekonomicky prežiť, 

Starosta obce: 

- odpovedal, že tieto finančné prostriedky neporiešia tento problém, pretože stavebné 

materiály a práce sú drahé; škola samostane prežije, päť rokov nie je taká dlhá doba 

a podľa prieskumov to obec je schopná zvládnuť, 

Ing. Heribert Krafčík:  

- upozorňoval na kosenie verejných priestranstiev, vyzval starostu, aby sa kosilo po 

odkvitnutí púpavy,  

- navrhol upraviť hniezdo pre bociana, osloviť PIENAP, presunúť stĺp alebo umiestniť 

hniezdo vyššie,  

Starosta obce:  

- kosíme len najnutnejšie miesta, kde behajú deti, okolo potoka,   

Štefan Bondra:  

- opýtal sa, či by nebolo možné urobiť cestu ku železničnej stanici, keďže sa teraz robila 

cesta na polder, od povodní im sľubovali cestu, nevedeli, že sa ide robiť cesta,  

Starosta obce: 

- odpovedal, že nemal vedomosť, že je potrebné urobiť cestu na železničnú stanicu,  cesta 

na polder mala byť urobená už dávno, Doprastav urobil za veľmi výhodnú cenu túto 

miestnu komunikáciu,  

Hilda Vasilíková: 

- vyzvala prítomných poslancov a starostu, aby sa pýtali obyvateľov obce, či podporujú 

výstavbu novej škôlky; tiež vyjadrila obavu, že škôlku budú navštevovať aj deti 

z Podsadku, nakoľko tá už teraz kapacitne nestačí, 

Mária Bondrová: 

- upozornila, že v časti obce, kde bývajú, nefunguje miestny rozhlas,  

Ing. arch. Pleštinská: 

- pri RD so súpisným číslom 193 nefunguje rozhlas,  

Štefan Bondra: 

- oznámil prítomným, že na polia za ihriskom obyvatelia obce sypú odpad, 

Eva Kaňová: 

- je potrebné odsledovať, kto tam sype odpad a obec vyrubí pokutu, 

Ing. Heribert Krafčík: 

- mali by sa riešiť aj chodníky popri hlavnej ceste smerom ku škole, 

Starosta obce: 

- je potrebné urobiť celkovú organizáciu, hlavná cesta patrí VÚC, je potrebné to riešiť 

štúdiou,  

Mgr. Anna Tvrdá: 
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- výstavbu škôlky vníma ako dobrý krok, o ZŠ neprídeme, budú to dve pracoviská, vyzýva 

prítomných, aby sa spojili a budovali to tu, pritiahli deti. 

 

Uznesenie č. 3/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

berie na vedomie 

- vystúpenie občanov 

 

Hlasovanie: Za: 7   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,    

   Marek Lipták, JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská,                 

   Mgr. Anna Tvrdá 

   

Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

 

K bodu 4.  Návrh schválenia projektu Škôlka  

  

Diskusia k predmetnému projektu prebehla najmä v bode č. 3 rokovania OZ. Poslanci 

nemali ďalšie doplňujúce návrhy a ani otázky a pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 4/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

schvaľuje 

- projekt vybudovania Škôlky vo futbalovom areáli 

 

Hlasovanie: Za: 6   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,   

     Marek Lipták, Mgr. Monika Podhorská, Mgr. Anna Tvrdá 

  Zdržal sa: 1  JUDr. Peter Lompart 

   

Proti:  0           Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

 

K bodu 5. Začatie prác na územnom pláne  

 

Starosta informoval prítomných o začatí prác na územnom pláne, potrebuje schváliť 

návrh uznesenia, ktorý bol poslancom doručený spolu s pozvánkou, a to za účelom obstarania 

územného plánu.  

 

5.1. Návrh uznesenia pre začatie obstarávania územnoplánovacej dokumentácie obce 

Chmeľnica 

 

Uznesenie č. 5/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici podľa § 4 ods. 3 písm. j) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov: 
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a) prerokovalo 

- žiadosť Obce Chmeľnica, v zastúpení starostom obce Pavlom Točekom o začatie procesu 

obstarávania územného plánu obce Chmeľnica 

b) berie na vedomie 

- že dôvodom obstarania územného plánu obce Chmeľnica je potreba územného rozvoja obce, 

ako aj potreba starostlivosti o životné prostredie v primeranom a hospodárnom rozsahu, riešenie 

výstavby nových lokalít v obci, prestavba, dostavba alebo asanácia existujúcich častí, 

umiestnenie verejnoprospešných stavieb s cieľom zlepšiť životné prostredie, zabezpečiť 

ekologickú stabilitu a trvalo udržateľný rozvoj.  

- záujem obce požiadať o poskytnutie dotácie na spracovanie územného plánu obce v zmysle 

ustanovení § 3 „Rozsah poskytovania dotácie“ ods. 1 zákona č. 226/2011 Z. z. Úrad pre územné 

plánovanie a výstavbu SR. 

c) súhlasí 

- so začatím procesu obstarávania zmien a doplnkov územného plánu obce Chmeľnica. Finančné 

náklady spojené s obstarávaním územnoplánovacej dokumentácie obce pre pozemky vo 

vlastníctve obce v zmysle § 19 zákona  č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 

poriadku /stavebný zákon/ v znení neskorších predpisov uhradí obec v plnom rozsahu. Finančné 

náklady spojené s obstarávaním územnoplánovacej dokumentácie obce z podnetov fyzických 

a právnických osôb a občanov (čiastočnú úhradu nákladov na obstaranie územnoplánovacej 

dokumentácie) v prípade neúspešnosti žiadosti o poskytnutie dotácie na spracovanie územných 

plánov obcí v zmysle § 3 „Rozsah poskytovania dotácie“ ods. 1 zákona č. 226/2011 Z. z. na Úrad 

pre územné plánovanie a výstavbu SR znášajú v zmysle § 19 stavebného zákona fyzické osoby 

alebo právnické osoby, ktorých výhradná potreba vyvolala obstaranie územnoplánovacej 

dokumentácie.  

 
Hlasovanie: Za: 7   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,   

     Marek Lipták, JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská, 

Mgr. Anna Tvrdá 

   

Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

5.2 Návrh uznesenia v zmysle § 4 ods. 2 zákona č. 226/2011 Z. z. o poskytovaní dotácie 

na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obce Chmeľnica  
 

 

Uznesenie č. 6/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici podľa § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov: 

a) prerokovalo 

- žiadosť Obce Chmeľnica, v zastúpení starostom obce Pavlom Točekom o záväzné prehlásenie 

obce zákona č. 226/2011 Z. z., že proces obstarávania a schvaľovania územného plánu obce 
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Chmeľnica potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie uzatvorenou 

v zmysle ustanovení § 7 „Zmluva o poskytnutí dotácie“ zákona č. 226/2011 Z. z. uzatvoreniu 

medzi Úradom pre územné plánovanie a výstavbu SR a obcou Chmeľnica 

b) berie na vedomie 

- že dôvodom žiadosti o záväzné prehlásenie obce je splnenie podmienky v zmysle § 4 

„Podmienky pre poskytovanie dotácie“ ods. 2 zákona č. 226/2011 Z. z. a tou je uznesenie 

obecného zastupiteľstva obsahujúce záväzok obce o tom, že proces obstarávania územného plánu 

obce Chmeľnica potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie medzi 

Úradom pre územné plánovanie a výstavbu SR a obcou Chmeľnica. Toto uznesenie tvorí 

povinnú prílohu žiadosti o poskytnutie dotácie v zmysle § 5 ods. 2 písm. e) zákona č. 226/2011 

Z. z. 

c) schvaľuje 

- záväzok obce o tom, že proces obstarávania a schvaľovania územného plánu obce Chmeľnica 

potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie medzi Úradom pre územné 

plánovanie a výstavbu SR a obcou Chmeľnica.  

 

Hlasovanie: Za: 7   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,   

     Marek Lipták, JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská, 

Mgr. Anna Tvrdá 

   

Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

 

 

K bodu 6.  Žiadosti  

 

6.1. Žiadosť o poskytnutie dotácie – žiadateľ Gréckokatolícka charita Prešov, Hlavná 2, 

Prešov 

O predmetnej žiadosti Gréckokatolíckej charity Prešov o poskytnutie dotácie na rok 2024 

bolo rokované na OZ dňa 26.03.2024. Obecná rada obce po zvážení navrhla sumu 300,00 EUR. 

Hlavná kontrolórka obce konštatovala, že vo VZN 1/2015 o poskytovaní dotácií, v čl. 3 ods. 1 sa 

píše, že žiadateľ môže požiadať o dotáciu v termíne do 15.03.2024 príslušného roka, pre ktorý 

dotáciu žiada. Žiadosť bola doručená do podateľne obecného úradu dňa 18.01.2024, čiže 

podmienka je splnená.   

Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 7/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

schvaľuje 

- poskytnutie dotácie na rok 2024 vo výške 300,00 EUR na základe žiadosti Gréckokatolíckej 

charity Prešov zo dňa 15.01.2024, zaevidovanej pod číslom ObU-76/2024 
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Hlasovanie: Za: 7   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,   

     Marek Lipták, JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská, 

Mgr. Anna Tvrdá 

   

Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

K bodu 7.  Schválenie PHSR  

 

Starosta obce konštatoval, že Program rozvoja obce Chmeľnica na obdobie 2024-2030 

bol upravený podľa pripomienok z OZ zo dňa 26.03.2024. Pripomienky boli zapracované 

a uvedený materiál bol poslancom zaslaný mailom na preštudovanie spolu s pozvánkou.  

Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 8/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

schvaľuje  

- strategický dokument rozvoja obce  

 

Hlasovanie: Za: 6   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,   

     Marek Lipták, Mgr. Monika Podhorská, Mgr. Anna Tvrdá 

  Zdržal sa: 1  JUDr. Peter Lompart 

   

Proti:  0           Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

 

K bodu 8. Správa hlavnej kontrolórky obce Chmeľnica k zámeru obce prijať návratné 

zdroje financovania  

Hlavná kontrolórka obce predložila obecnému zastupiteľstvu jej stanovisko k zámeru 

obce prijať návratné zdroje financovania, v ktorom konštatovala, že obec spĺňa podmienky pre 

prijatie návratných zdrojov financovania, a to bankového úveru na financovanie investičných 

aktivít obce vo výške 100.000,00 EUR. 

Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 9/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

berie na vedomie 

- stanovisko hlavnej kontrolórky obce chmeľnica k zámeru obce Chmeľnica prijať 

návratné zdroje financovania 

 

Hlasovanie: Za: 7   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,    

   Marek Lipták, JUDr. Peter Lompart, Mgr. Monika Podhorská,                 

   Mgr. Anna Tvrdá 

   

Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
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K bodu 9. Prijatie investičného úveru vo výške 100 000,00 EUR  

Starosta obce informoval poslancov o potrebe schváliť uznesenie k úveru, pričom uviedol 

účel prijatia úveru: na miestne komunikácie vo výške 36.554,28 EUR, na chodník vo výške 

13.176,48 EUR, výdavky na 1. etapu cintorín 14.032,14 EUR, vyhotovenie územno-plánovacej 

dokumentácie vo výške 3.500,00 EUR, výkup pozemkov pod cesty na plánovanej IBV, 

geometrický plán a rozbory vlastníkov vo výške 7.680,00 EUR a výkup pozemkov pod 

cyklotrasou. 

  

Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 10/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

schvaľuje  

a/ prijatie investičného úveru vo výške 100 000,00 EUR  

účel: financovanie kapitálových potrieb obce Chmeľnica vo výške 100 000,00 EUR 

b) vystavenie vlastnej blankozmenky a podpísania dohody o vyplňovacom práve 

 

Hlasovanie: Za: 6   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,   

     Marek Lipták, Mgr. Monika Podhorská, Mgr. Anna Tvrdá 

  Zdržal sa: 1  JUDr. Peter Lompart 

   

Proti:  0           Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 

 

 

K bodu 10. Návrh rozpočtového opatrenia 

 

Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2024 rozpočtovým opatrením č. 1/2024 

s komentárom predložila ekonómka obce Mária Trembáčová. Toto rozpočtové opatrenie tvorí 

prílohu tejto zápisnice. Poslanci po krátkej diskusii nemali doplňujúce návrhy a pristúpili 

k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 11/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica 

schvaľuje 

- úpravu rozpočtu obce na rok 2024 rozpočtovým opatrením č. 1/2024 v zmysle predloženého 

návrhu 

 

Hlasovanie: Za: 6   Mária Bolešová, Rudolf Haničák, Eva Kaňová,   

     Marek Lipták, Mgr. Monika Podhorská, Mgr. Anna Tvrdá 

  Zdržal sa: 1  JUDr. Peter Lompart 

   

Proti:  0           Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
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K bodu 11.  Rôzne  

 

Mgr. Monika Podhorská – pýtala sa či by nebolo možné osadiť lampu na detské ihrisko, 

Starosta obce – je urobená predpríprava, je pripravená chránička na kábel a v krátkom čase bude 

osvetlenie pripravené. 

Mgr. Anna Tvrdá – obyvatelia, ktorí vyvážajú odpad na kompostovisko vozíkmi alebo fúrikmi 

nemôžu prejsť cez potok,  

Starosta obce – odpovedal, že sú tam osadené panely, už je bezproblémový prechod cez potok.  

 

 

K bodu 12.  Interpelácie poslancov OZ 

 

Starosta v tomto bode rozpravu neotvoril, keďže sa žiaden z poslancov neprihlásil s 

interpeláciou.  

 

 

K bodu 13.  Záver 

V  závere  zasadnutia OZ starosta obce poďakoval všetkým za účasť a zasadnutie OZ 

o 18:26 hod. ukončil. 

 

V Chmeľnici dňa 22.04.2024 

Zapísala: Mgr. Monika Jeleňová 

 

 

            ........................................................  

         Pavel Toček 

         starosta obce 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Marek Lipták    .................................... 

 

 

Mgr. Anna Tvrdá   .................................... 


